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1  The girls attended the ceremony but the boys .................. there.

didn’t wasn’t don’t weren’t

2  Firefighters  .................. people’s lives.

saves save is saving saving

3  That boy and his best friend .................. connect to the Internet.

wasn’t doesn’t weren’t didn’t

4  The tall boys .................. my friends. They .................. rude at all.

is / are are / aren't are / are are / is

5   .................. your sisters at school yesterday morning?

Did Was Were Is

6  
A: Why didn't you answer my call?
B: I had a difficult time last night. I was too busy .................. physics. I had an exam this morning.

to study
 studying studied study

7  The color of my new shoes .................. white. .................. in that bag.

is / They are are / They are is / It is are / It is

8  A: Is Mr. Karimi a serious teacher?    B: No, .................. .

he is Mr. Karimi isn't Mr. is he's  not

I’m Ino Hitachi. I am 14 years old. I am Japanese. I  ..........(A)........  in Tokyo, the capital of Japan. People
of my  .........(B)......... are very kind and hard-working. They are also very busy and serious. There  .........
(C).........   many cities and villages in my country. About 127 million people live  ..........(D)........   Japan. I
love my country very much. I also like to  ..........(E)........  other countries.

9  C

is
 be are ----

10  D

in 
 on to for
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در جمله‌ی دوم چون فاعل یعنی the boys )پسرها( جمع است از weren’t استفاده می‌کنیم. دقت داشته باشید که در جمله‌ی دوم فعل اصلی وجود ندارد پس   1
didn’t و don’t کاربردی ندارند.

چون فاعل جمله یعنی Firefighters )آتش‌نشان‌ها( جمع است، فعل آن باید در زمان حال ساده به شکل ساده )save( باشد و در زمان حال استمراری به صورت   2

( درست است. )are saving( باشد. در نتیجه فقط گزینه‌ی )

فعل اصلی جمله یعنی connect ساده است و فاعل جمله یعنی That boy and his best friend )آن پسر و بهترین دوستش( جمع است، پس قبل از آن فقط   3
didn’t می‌تواند به کار برود.

، ابداً( در جمله‌های فاعل جمله‌ی اول یعنی The tall boys )آن پسرهای بلند قد( جمع است، در نتیجه بعد از آن are به کار می‌رود. در ضمن عبارت at all )اصلاً   4
منفی به کار می‌رود، پس جمله‌ی دوم باید منفی باشد.

در این جمله فعل اصلی وجود ندارد، پس Did کاربردی ندارد. در ضمن چون your sisters جمع است از Were استفاده می‌شود.   5


بعد از صفت ))busy به معنی گرفتار یا مشغول، اگر فعل قرار بگیرد باید به صورت ing((دار بیاید.   6
Busy + doing + something


رنگ کفش های جدید من سفید است. آن ها در آن کیسه هستند.   7
توضیح: در جملۀ اول عبارت »The color of my new shoes« )رنگ کفش های جدید من( مفرد است و باید بعد از آن از فعل کمکی is استفاده کرد. در ضمن در جملۀ دوم به جای shoes از

( درست است. ضمیر فاعلی They استفاده می کنیم. با این توضیحات فقط گزینۀ )

not استفاده می‌کنیم. در ضمن چون پاسخ منفی است به he در پاسخ از Mr. Karimi در پاسخ کوتاه حتماً باید فاعل به صورت ضمیر بیان شود، در این‌جا به جای   8
نیز نیاز داریم.

من اینو هیتاچی هستم. من  ساله هستم. من ژاپنی هستم. من در توکیو، پایتخت ژاپن زندگی می‌کنم. مردم کشور من خیلی مهربان و سخت‌کوش هستند. آن‌ها همچنین خیلی پرمشغله و جدی

هستند. در کشور من شهرها و روستاهای زیادی وجود دارند. حدود  میلیون نفر در ژاپن زندگی می‌کنند. من کشورم را خیلی زیاد دوست دارم. من همچنین دوست دارم از کشورهای دیگر

دیدن کنم. 

چون عبارت many cities and villages جمع است از There are استفاده می‌کنیم.   9

قبل از شهرها و کشورها از حرف اضافه‌ی in به معنی »در« استفاده می‌کنیم.   10
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